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Technische vragen m.b.t. Memo Afwijzing vierde tranche van de Regio Deals 
Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdA 1 In deze memo staat dat de provincie werkt 

aan een overkoepelende 
financieringsstrategie voor Groen Groeit 
Mee, gezien enkele GGM projecten 
onderdeel waren van de afgewezen 
propositie. Zijn er andere projecten die op 
de agenda stonden waar de financiering nu 
onzeker is, en wordt hierbij gewerkt aan 
alternatieve financiering?  

Als provincie waren wij een van de partijen 
die projecten hebben aangeleverd voor 
opname in de Regio Deal. 
 
Voor de vier voorbeeldprojecten van Groen 
Groeit Mee worden op dit moment plannen 
van aanpak gemaakt en businesscases 
opgesteld waarbij gezocht wordt naar 
mogelijkheden voor financiering. 
 
Andere partijen zijn verantwoordelijk voor de 
door hen ingediende projecten en het wel of 
niet geven van een vervolg hieraan. 
 

 2 Heeft het Rijk aangegeven of er specifieke 
criteria waaraan niet is voldaan bij deze 
Regio Deal, wat heeft geleid tot de 
afwijzing? Zo ja, over welke criteria ging dit 
dan? 

In de brief ‘Beslissing over propositie Regio 
Deal 4e tranche’ van BZK van 20 februari 
2023 kunt u het afwegingskader dat het Rijk 
heeft gehanteerd terugvinden en wat de 
redenen van afwijzing zijn geweest. Deze 
brief van BZK is bijgesloten. 
 

 3 Heeft de gedeputeerde gesprekken met het 
rijk over de methodiek van de Regiodeals, 
waarbij regio’s/provincies afhankelijk zijn 
van dit verdeelsysteem wat vraagt dat de 
ambtelijke organisatie veel werk steekt in 
het verzamelen en opzetten van nieuwe, 
innovatieve projecten, zonder dat er enige 
garantie is dat we deze projecten kunnen 
uitvoeren? Is dit geen onnodige last voor 
onze ambtelijke organisatie die al last heeft 
van grote werkdruk? Wordt hierover 
gesproken in IPO-verband met andere 
regio’s en provincies? 

Ten tijde van het opstellen van de Regio 
Deal heeft het Rijk voorzien in een proces 
van bijeenkomsten en gesprekken met de 
indieners. Tijdens dit proces hebben wij de  
indruk gekregen dat wij een kansrijke 
propositie in de maak hadden.  
 
We herkennen hetgeen u schetst. Het klopt 
dat het opstellen van een Regio Deal een 
tijdsintensieve klus is. 
 
Richting het Rijk pleiten we regelmatig, 
zowel ambtelijk als bestuurlijk, voor het 
opstellen van regionale 
investeringsagenda’s gebaseerd op de 
opgaven en ambities van de regio’s op basis 
waarvan we in aanmerking kunnen komen 
voor een integrale financiering van het Rijk. 
Dit doen we nu vooral in het kader van het 
ruimtelijk voorstel. We bespreken de 
systematiek van de Regio Deal niet in IPO-
verband.  

 


